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Abstract (en)
The invention relates to a method for controlling a closed-circuit grinding plant, in which - the quantity of fresh material during the starting-up of the
mill and during the entire grinding process is kept basically constant, - an increase in the quantity of the fresh material basically only takes place
if the entire grinding plant has already been in the static state for a specific time period and there is not a critical state present, - a reduction in the
quantity of fresh material only takes place if the grinding plant is in a critical state, - and, during control of the speed of rotation of the separator as a
function of the actual Blaine value of the finished product, the quantity of ground material is also taken into account. A control method of this kind is
characterised by a minimum tendency to oscillate and a high grinding capacity. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Regelung einer Umlauf-Mahlanlage, bei dem die Frischgutmenge während des Anfahrens der Mühle und
während des gesamten Mahlprozesses grundsätzlich konstant ist, eine Erhöhung der Frischgutmenge grundsätzlich nur erfolgt, wenn sich die
gesamte Mahlanlage bereits eine bestimmte Zeitdauer im stationären Zustand befindet und kein kritischer Zustand besteht, eine Verringerung
der Frischgutmenge nur erfolgt, wenn sich die Mahlanlage in einem kritischen Zustand befindet, und bei der Regelung der Sichter-Drehzahl in
Abhängigkeit vom Ist-Blaine-Wert des Fertigproduktes zugleich die Grießemenge berücksichtigt wird. Ein derartiges Regelverfahren zeichnet sich
durch eine minimale Tendenz zu Schwingungen und eine hohe Mahlleistung aus. <IMAGE>
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